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ROMÂNIA 

CONSILIUL JUDEŢEAN COVASNA 

 

 

 

PROCES-VERBAL 

încheiat cu ocazia lucrărilor şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Covasna, din 

data de 09 noiembrie 2023, ora 12,00 

 

 

Tamás Sándor-Președintele Consiliului Județean Covasna 

Convocarea Consiliului Judeţean Covasna în şedinţă ordinară pentru astăzi, 9 

noiembrie 2023, ora 12,00 s-a făcut în conformitate cu prevederile art. 178 alin. (1) 

precum și art. 134 alin. (1) lit. a) și alin. (5), coroborat cu art. 179 din Ordonanța de 

urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și 

completările ulterioare, în baza Dispoziţiei Preşedintelui Consiliului Judeţean Covasna 

nr. 339/03 noiembrie 2023, consilierii judeţeni fiind invitaţi prin adresa nr. 165/S/03 

noiembrie 2023. 

 Proiectul ordinii de zi a şedinţei a fost adus la cunoştinţa publică în cotidienele 

locale „Observatorul de Covasna” și „Háromszék”. 

 

Rog pe domnul Sztakics István-Attila, secretarul general al județului, să ne prezinte 

prezența.  

Sztakics István-Attila: Stimate domnule Președinte, stimați consilieri județeni! 

La ședința de astăzi, sunt prezenţi 25 de consilieri județeni din cei 29 în funcţie, 

lipsind consilierii Gáj Nándor, Jakab István-Barna și Taierling Johann, respectiv este 

prezent și Președintele Consiliului Județean Covasna, deci în total sunt 25 de persoane cu 

drept de vot. 

Tamás Sándor: Mulţumesc.  

 

Constat că sunt îndeplinite condiţiile cerute de lege pentru convocarea consiliului, 

şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi 25 de consilieri judeţeni în funcţie și 

Președintele Consiliului Județean Covasna, deci în total sunt 26 de persoane cu drept de 

vot, drept urmare declar deschise lucrările şedinţei Consiliului Judeţean Covasna. 

 

La lucrările şedinţei de astăzi participă de drept secretarul general al judeţului, 

iar în calitate de invitaţi participă:  

- Dna. Szász Katalin-Melinda – director general, Direcţia Generală de Asistenţă 

Socială şi Protecţia Copilului Covasna; 

- directorii executivi/ directorii executivi adjuncţi ai direcţiilor şi şefii 

serviciilor/ compartimentelor de specialitate din cadrul aparatului de 

specialitate al Consiliului Judeţean Covasna; 

- reprezentanţii mass-media. 

 

Procesul-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Covasna din data de 

27 octombrie 2023, a fost făcut public, a putut fi studiat pe site-ul Consiliului Judeţean 
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Covasna www.cjcv.ro, respectiv la sediul Consiliului Judeţean Covasna, în vederea 

formulării eventualelor contestaţii la conţinutul acestuia. 

 

Vă consult, dacă aveţi obiecţii la conţinutul procesului-verbal? 

 

Nefiind, supun la vot procesul-verbal al şedinţei menţionate mai înainte. 

Cine este pentru? 26 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

Cu 26 de voturi s-a aprobat procesul-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului 

Judeţean Covasna din data de 27 octombrie 2023. 

 

Stimaţi consilieri, 

Cunoaşteţi proiectul ordinii de zi, iar materialele şedinţei de astăzi v-au fost puse 

la dispoziție în format electronic pe site-ul oficial al Consiliului Judeţean Covasna.  

 

 Astfel, în proiectul ordinii de zi avem înscrise următoarele probleme: 

1. Depunerea Jurământului de către domnul Vargha Mihály-Béla, consilier judeţean 

declarat ales, al cărui mandat a fost validat de Tribunalul Covasna; 

2. Proiect de hotărâre pentru modificarea anexei nr. 1 la Hotărârea Consiliului 

Judeţean Covasna nr. 145/2020 privind organizarea Comisiilor de specialitate ale 

Consiliului Judeţean Covasna; 

3. Proiect de hotărâre pentru modificarea anexei la Hotărârea Consiliului Județean 

Covasna nr. 133/2020 privind aprobarea Regulamentului de organizare și 

funcționare al Consiliului Județean Covasna; 

4. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Covasna nr. 

156/2022 privind aprobarea asocierii Județului Covasna prin Consiliul Județean 

Covasna cu Direcția Generală de Asistență Socială și Protecția Copilului Covasna 

și Fundația SERA ROMANIA, pentru închiderea Centrului de plasament 

„Borosnyai Kamilla” Târgu Secuiesc și înființarea a două case de tip familial în 

municipiul Târgu Secuiesc și în comuna Ghelința; 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea Notei conceptuale și a Temei de proiectare 

pentru obiectivul de investiții „Construire casă de tip familial pentru 12 copii – 

casă, depozit pentru lemne, racorduri și branșamente la utilități, amenajări 

exterioare” în municipiul Târgu Secuiesc; 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea Notei conceptuale și a Temei de proiectare 

pentru obiectivul de investiții „Construire casă de tip familial pentru 12 copii / 

casă, depozit de lemne, racorduri și branșamente la utilități și amenajări 

exterioare” în comuna Ghelința; 

7. Proiect de hotărâre pentru modificarea Regulamentului local de implicare a 

publicului în elaborarea sau revizuirea planurilor de amenajare a teritoriului, 

aprobat prin Hotărârea Consiliului Județean Covasna nr. 91/2011; 

8. Diverse: 

- Informarea dnei. director Szász Katalin-Melinda cu privire la închiderea 

Centrului rezidențial pentru copii cu dizabilități Baraolt. 

 

http://www.cjcv.ro/
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Înainte de aprobarea ordinii de zi, vă informez că, toate proiectele de 

hotărâri au fost avizate favorabil în comisiile de specialitate.  

 

Vă consult dacă aveţi observaţii la proiectul ordinii de zi? 

Nu sunt. 

Supun aprobării proiectul ordinii de zi al şedinţei de astăzi. 

Cine este pentru? 26 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

Cu 26 de voturi s-a aprobat ordinea de zi a şedinţei de astăzi. 

 

Înainte de a intra în dezbaterea ordinii de zi, doresc să fac câteva precizări, şi 

anume: 

1.) – potrivit art. 228 alin. (1) și (2) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 

57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, nu pot 

lua parte la deliberarea şi adoptarea hotărârilor consilierii care au un interes personal în 

problema supusă dezbaterii. Dacă sunt asemenea situaţii consilierii sunt obligaţi să 

anunţe înainte de începerea dezbaterilor interesul personal pe care-l au în problema 

respectivă. 

2.) - pentru adoptarea proiectelor de hotărâri de la punctele 2 și 3 este necesar 

votul majorităţii consilierilor prezenți la ședință. 

– pentru adoptarea proiectelor de hotărâri de la punctele 4, 5, 6 și 7 este necesar 

votul majorităţii consilierilor în funcție.  

 

Se intră în dezbaterea ordinii de zi. 

 

La primul punct al ordinii de zi avem cuprins Depunerea Jurământului de către 

domnul Vargha Mihály-Béla consilier judeţean declarat ales, a cărui mandat a fost 

validat de Tribunalul Covasna; 

 

Depunerea Jurământului de către domnul Vargha Mihály-Béla, consilier 

judeţean declarat ales, a cărui mandat a fost validat de Tribunalul Covasna; 

 

Va depune Jurământul domnul consilier județean Vargha Mihály-Béla, al cărui 

mandat în funcția de consilier județean în cadrul Consiliului Județean Covasna a fost 

validat prin Încheierea Tribunalului Covasna din data de 26 octombrie 2023, pronunțată 

în Dosarul nr. 1153/119/2023.  

 

Jurământul se depune după următoarea procedură:  

 

Consilierul va pune mâna stângă pe Constituţie, cât și, dacă este cazul, pe Biblie, 

și va depune Jurământul în limba română.   

 

după care va semna Jurământul în 2 exemplare.  

 

Invit pe domnul Vargha Mihály-Béla să depună Jurământul.  
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A sosit domnul consilier Taierling Johann. De la această fază a ședinței sunt 

prezenți 27 de persoane cu drept de vot. 

 

Rog asistenţa să se ridice în picioare pe tot parcursul ceremoniei de depunere a 

Jurământului. 

Asistența se ridică în picioare.  

Se procedează la depunerea și semnarea Jurământului.  

Cei din sală aplaudă. 

 

De la această fază a ședinței Consiliul Județean Covasna se compune din 30 de 

consilieri județeni, din care fiind prezenți 27.  

 

Tamás Sándor: Vă mulţumesc. 

 

Felicităm pe domnul coleg Vargha Mihály-Béla! 

Bine ați venit, din nou între noi!  

Doresc pentru domnul consilier multă muncă, dar dânsul are multă munca, 

pentru că de 30 ani este angajatul Muzeului Național Secuiesc și de 17 ani este 

Directorul Muzeului.  

La Muzeul Național Secuiesc am avut nu demult o ședința festivă și acum am 

terminat reabilitarea Muzeului, în valoare de cca. 5 milioane de euro, majoritatea fiind 

finanțat din Programul Operațional Regional, iar 32 % suma totală a fost finanțat de 

către Consiliul Județean Covasna cu acordul dumneavoastră și cu aportul colegilor care 

au fost în mandatul trecut.  

Așa că vă doresc multă muncă! 

 

La punctul doi al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre pentru 

modificarea anexei nr. 1 la Hotărârea Consiliului Judeţean Covasna nr. 145/2020 privind 

organizarea Comisiilor de specialitate ale Consiliului Judeţean Covasna; 

 

Comisia de specialitate învățământ, cultură, culte, sănătate și protecție socială se 

completează cu domnul consilier Vargha Mihály-Béla.  

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 28 de voturi 

Este cineva contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

 

În urma supunerii la vot, cu 28 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul trei al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre pentru 

modificarea anexei la Hotărârea Consiliului Județean Covasna nr. 133/2020 privind 
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aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare al Consiliului Județean 

Covasna; 

 

Tot așa se completează lista consilierilor județeni cu numele noului consilier. 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 28 de voturi 

Este cineva contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

 

În urma supunerii la vot, cu 28 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

Acum urmează trei proiecte de hotărâri cu privire la asocierea Județului Covasna 

cu Fundația SERA ROMANIA pentru reorganizare Centrului de plasament „Borosnyai 

Kamilla” Târgu Secuiesc și totodată înființarea a două case de tip familial în Municipiul 

Târgu Secuiesc și Comuna Ghelința.  

Este prezent la ședința noastră de astăzi și doamna director general Szász Katalin 

Melinda care va răspunde la eventualele întrebări. 

 

La punctul patru al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre pentru 

modificarea Hotărârii Consiliului Județean Covasna nr. 156/2022 privind aprobarea 

asocierii Județului Covasna prin Consiliul Județean Covasna cu Direcția Generală de 

Asistență Socială și Protecția Copilului Covasna și Fundația SERA ROMANIA, pentru 

închiderea Centrului de plasament „Borosnyai Kamilla” Târgu Secuiesc și înființarea a 

două case de tip familial în municipiul Târgu Secuiesc și în comuna Ghelința;  

 

Doresc să vă informez că s-au modificat prețurile și bugetul total estimat al 

investiției este de 1.541 mii de euro din care contribuția Județului Covasna este 28,55% 

adică, 440 de mii de euro, iar restul va fi finanțat de Fundația SERA ROMANIA. 

Acesta este motivul pentru care este necesar să modificăm hotărârea nr. 156/2022.  

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 28 de voturi 

Este cineva contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

 

În urma supunerii la vot, cu 28 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 
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La punctul cinci al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea Notei conceptuale și a Temei de proiectare pentru obiectivul de investiții 

„Construire casă de tip familial pentru 12 copii – casă, depozit pentru lemne, racorduri 

și branșamente la utilități, amenajări exterioare” în municipiul Târgu Secuiesc; 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt. 

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 28 de voturi 

Este cineva contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

 

În urma supunerii la vot, cu 28 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul șase al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea Notei conceptuale și a Temei de proiectare pentru obiectivul de investiții 

„Construire casă de tip familial pentru 12 copii / casă, depozit de lemne, racorduri și 

branșamente la utilități și amenajări exterioare” în comuna Ghelința; 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt/Sunt 

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 28 de voturi 

Este cineva contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

 

În urma supunerii la vot, cu 28 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul șapte al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre pentru 

modificarea Regulamentului local de implicare a publicului în elaborarea sau revizuirea 

planurilor de amenajare a teritoriului, aprobat prin Hotărârea Consiliului Județean 

Covasna nr. 91/2011; 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 28 de voturi 

Este cineva contra? - 
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Dacă se abţine cineva? - 

 

În urma supunerii la vot, cu 28 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul opt al ordinii de zi avem cuprins Diverse: 

 

- Informarea dnei. director Szász Katalin-Melinda cu privire la închiderea 

Centrului rezidențial pentru copii cu dizabilități Baraolt. 

 

Rog pe doamna Szász Katalin-Melinda să ne prezinte materialul. 

Szász Katalin-Melinda: Prezintă Informarea.  

Tamás Sándor: Mulțumim! 

Vă consult dacă sunt observații/întrebări în legătură cu materialul prezentat? 

Nu sunt  

Consiliul a luat act în unanimitate de Informarea doamnei Director general Szász 

Katalin-Melinda. 

 

Am dezbătut şi am hotărât în problemele înscrise pe ordinea de zi. 

Înainte de a închide ședința doresc să vă informez că probabil o să avem ședință 

în data de 16 noiembrie 2023 ora 12,00, pentru că la trei proiecte de hotărâri se 

îndeplinește procedura de transparență decizională, în data de 15 noiembrie 2023 și 

urmează să aducem în fața plenului Consiliului Județean Covasna cele trei proiecte.  

Dacă nu vor fi multe proiecte de hotărâri pe proiectul ordinii de atunci vom ține 

on-line, dacă vor fi multe atunci vom ține cu prezența fizică. 

Vă mulţumesc pentru participarea la ședință și colaborare! 

Închid ședința! 

 

Preşedinte,  Secretar general al judeţului Covasna, 

TAMÁS Sándor SZTAKICS István-Attila 

  


